

(Le français suit)

Provision of Third Party Funding Agreement Management services

SOLICITATION A410722024 – QUESTIONS AND ANSWERS

QUESTION 1: Does ISC already have a number of qualified suppliers currently providing similar services as outlined in this Request for Proposals?
ANSWER 1: Yes we do, there's currently suppliers with TPFAM Framework agreement in place, the contract is expiring on the 31th of March 2024.
QUESTION 2: Is this RFP a refresh exercise for a current agreement that is already in place?
ANSWER 2: That's correct, the previous RFP process for TPFAM was open in January 2019 for a Framework agreement valid from April 1st 2019 to March 31st 2024.
QUESTION 3: Would be possible to have a 10 day extension to the closing date of the RFP to allow for a more robust response?
ANSWER 3: We will extend the submission period until February 26th. An amendment addressing the extension will be publish on Canada buys by the end of this week.
QUESTION 4: Would it be possible for your client to consider increasing the "...within the last sixty (60) months prior to bid closing.." for MT1, MT2, and RT3 to "...within the one hundred and eighty (180) months..." as allowed in RT4, or to at least " within the last 120 months..", which is more typically found in RFPs.
ANSWER 4: Although we understand your point, we will keep the 60 months period for MT1, MT2 and RT3. We decided to go with 60 months since we are looking for more recent experience and we feel like 5 years is fair. Also, modifying this variable would require us to extend the RFP process and this process is time sensitive.
QUESTION 5:
ANSWER 5:
QUESTION 6:
ANSWER 6:

Accord cadre pour la prestation de services de séquestre-administrateur d'ententes de Financement

SOLICITION A410722024 – QUESTIONS ET RÉPONSES

QUESTION 1: Est-ce que SAC à déjà un certain nombre de fournisseurs qualifiés qui fournissent actuellement des services similaires à ceux décrits dans cette demande de propositions?
RÉPONSE 1: Oui, il y a actuellement des fournisseurs avec un accord-cadre GEFSA en place, l'accord-cadre expire le 31 mars 2024.
QUESTION 2: Cette demande de propositions est-elle un exercice de mise à jour d'un accord actuel déjà en place?
Réponse 2: C'est exact, le précédent processus d'appel d'offres pour GEFSA était ouvert en janvier 2019 pour un accord-cadre du 1 ^{er} avril 2019 au 31 mars 2024.
QUESTION 3: Serait-il possible d'avoir une prolongation de 10 jours jusqu'à la date de clôture de la DP pour permettre une réponse plus étoffé?
Réponse 3: Nous prolongerons la période de soumission jusqu'au 26 février. Un amendement concernant la prolongation sera publié sur le site de Canada Buys d'ici la fin de la semaine.
QUESTION 4: Serait-il possible pour votre client d'envisager d'augmenter la mention « ... au cours des soixante (60) mois précédant la clôture des offres... » pour MT1, MT2 et RT3 à « ... au cours des cent quatre-vingts (180) mois ... » comme le permet le RT4, ou au moins « au cours des 120 derniers mois... », ce qui se trouve plus généralement dans les demandes de propositions.
Réponse 4: Bien que nous comprenions votre point de vue, nous conserverons le délai de 60 mois pour MT1, MT2 et RT3. Nous avons décidé d'opter pour 60 mois car nous recherchons une expérience plus récente et nous pensons que 5 ans est juste. De plus, modifier cette variable nous obligerait à prolonger le processus de demande de propositions et ce processus est sensible au temps.
QUESTION 5:
Réponse 5: